



### English

#### How to use:

**E-liquid Filling:** Take out the cartridge and open the stopper, inject the e-liquid directly into the cartridge through the filling hole. After filling, please close the stopper.

**Install:** Put the filled cartridge into the Motiv 2 battery properly. Make sure the pressure sensor and sensor hole are at the same side.

**Vaping:** Featuring the auto-vaping system, please inhale directly through the mouthpiece.

**Charging:** Please charge the device by connecting it with a computer or a wall adapter via USB cable. The indicator light will keep in red while charging and go out when it is fully charged.

#### Note:

1. Please fill the e-liquid first before vaping to avoid dry burn. Do not over-fill. (80% or lower would be better).
2. Please inhale the cartridge a little bit (soak the coil) before putting it into the battery.
3. Make sure the stopper is sealed tightly after filling.

#### Battery Life indicator:

Battery Level	Color of LED
100%-16%	Green
15%-6%	Yellow
≤5%	Red

#### Properties and Functions:

**Timeout Protection:** When you inhale continuously over 10S, the device will stop working.

**Low Voltage Protection:** When the battery voltage is under 3.3V, the indicator light will flash 20 times in red when you inhale. If you inhale again, the device will stop working. Then please recharge the battery to reactivate.

**Short Circuit Protection:** If the short circuit occurs before vaping, the indicator light will flash 5 times and the output cuts off automatically when you start to vape; if short circuit occurs during vaping, the indicator light will flash 3 times.

#### Warranty

Please consult with your WISMEC distributors for warranty policy. We are not responsible for any damage caused by user error.

This warranty is only valid for authentic WISMEC products within warranty period from date of purchase by the end user.

#### Warning

1. Keep out of reach of children.
2. This product is not recommended for use by young people, non-smokers, pregnant or breast-feeding women, persons who are allergic/sensitive to nicotine.

#### Contra-indication

1. Only have your product repaired by Wismec. Do not attempt to repair the unit by yourself as damage or personal injury may occur.
2. Do not leave the product in high temperature or damp conditions, as this may damage the product. The appropriate operation temperature is within 0°C to 45°C while charging and -10°C to 60°C while in use.
3. Keep away from water.

#### Possible adverse effects

1. Use of this product may cause damage to health.
2. For people with adverse reaction after using this product, it is recommended to use the juice with lower nicotine content or no nicotine.

### German

#### Gebrauchsanleitung:

**Befüllen mit E-Liquid:** Nehmen Sie die Kartusche heraus und öffnen Sie den Stopfen. Spritzen Sie das E-Liquid direkt durch die Einfüllöffnung in die Kartusche. Nach dem Füllen schließen Sie bitte den Stopfen.

**Betrieb:** Legen Sie die gefüllte Patrone richtig in den MOTIV 2 Akkuträger. Stellen Sie sicher, dass der Drucksensor und Sensoröffnung auf der gleichen Seite sind.

**Vaping:** Mit dem Auto-Vaping-System, bitte direkt durch das Mundstück inhalieren.

**Aufladen:** Laden Sie das Gerät auf, indem Sie es mit einem Computer oder einem Wandadapter über ein USB-Kabel verbinden. Die Kontrollleuchte leuchtet während des Ladevorgangs rot und erlischt, wenn sie vollständig geladen ist.

#### Hinweis:

1. Bitte füllen Sie das E-Liquid als erstes ein und warten etwas vor dem Dampfen, um ein Dry-Burn zu vermeiden. Nicht überfüllen. (80% oder weniger sind gut).
2. Bitte ziehen Sie an der Kartusche ein wenig (die Spule einweichen), bevor Sie diese in den Akku einlegen.
3. Stellen Sie sicher, dass der Stopfen nach dem Befüllen fest verschlossen ist.

#### Akkustandanzeige:

Akku Level	Farbe der LED
100%-16%	Grün
15%-6%	Gelb
≤5%	Rot

#### Eigenschaften und Funktionen:

**Timeout-Schutz:** Wenn Sie länger als 10 Sek ziehen schaltet sich das Gerät ab.

**Niederspannungsschutz:** Ist die Batteriespannung unter 3,3V, blinkt die Anzeigelampe beim ziehen 20 Mal rot. Wenn Sie erneut inhalieren, schaltet sich das Gerät ab. Bitte laden Sie den Akku dann neu.

**Überspannungsschutz:** Tritt eine Überspannung auf vor dem Dampfen, blinkt die Kontrollleuchte 5 Mal und das Gerät schaltet sich automatisch ab, wenn Sie zum Vapen beginnen; Wenn während des Dampfens eine Überspannung auftritt, blinkt die Kontrollleuchte 3 Mal.

#### Garantie Bestimmungen

Wenden Sie sich bitte bei Fragen an Ihren WISMEC Distributor. Wir sind nicht für Schäden die durch unsachgemäße Nutzung verursacht wurden verantwortlich.

Unsere Garantie ist nur gültig für original Wismec Produkte und erstreckt sich nicht auf Produkte von Drittanbietern.

#### Warnung

1. Das Gerät vor Kindern fernhalten
2. Das Gerät wird nicht empfohlen für Jugendliche, Nichtraucher, Schwangere und stillende Mütter sowie Personen mit allergischen oder empfindlichen Reaktionen auf Nikotin.

#### Bitte Beachten

1. Lassen Sie das Gerät nur von Wismec reparieren. Versuchen Sie nicht, das Produkt selbst zu reparieren, da Schäden oder Verletzungen auftreten können.
2. Setzen Sie das Gerät nicht hohen Temperaturen oder feuchten Bedingungen aus, da es sonst zu Beeinträchtigungen kommen kann. Das Gerät sollte bei einer Temperatur von -10°C bis 60°C betrieben und zwischen 0°C bis 45°C aufgeladen werden.
3. Setzen Sie das Gerät nicht Wasser aus.

#### Mögliche Nebenwirkungen

1. Dieses Produkt kann schädlich auf Ihre Gesundheit auswirken.
2. Menschen die Nebenwirkungen nach dem Gebrauch spüren wird empfohlen, ein e-Liquid mit einem geringeren Nikotingehalt oder ohne Nikotin zu verwenden.